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Dank [EEE] AD Haagsche Courant heeft ondertussen contact met ROAZ West die hebben

aangegeven dat ze in de regio verkennen wat de mogelijkheden zijn en wat er nodig is. Voor nu

is het daarmee hopelijk even rustig.
Ik heb dan ook positief beaamt dat het goed is dat ze met ROAZ contact heeft omdat de regio
als eerste aan zet is in deze. Zal nog wel een vervolg krijgen vrees ik met de huidige cijfers.....
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Zie mailwisseling met HMC over Bronovo,

|Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry.com)

Van: NESE,SE. (EE) JERE Gninvsis i>
Datum: Gg13 okt. 2020 5:52 PM

Aan: SEIN haaglandenme.nl’
2.i

nl>

Onderwerp: RE: Onderzoek naar mogelijkheden calamiteitenhospitaal op locatie Bronovo van HMC

Geachte mevrouw

Zojuist hebben we telefonisch contact gehad over uw onderstaande verzoek aan de minister

voor Medische Zorg en Sport. Zoals afgesproken zet ik punten uit mijn telefonische toelichting
nog even op een rij:
«Ten aanzien van het verder brengen van de samenwerking met de ZBC’s in uw regio kunt u

contact opnemen met de NZa (via INNEKENN
zie in de CC of via[EEE Het is

wenselijk als u hierbij ook de representerende verzekeraar in uw regio kunt laten aanhaken.

«Ten aanzien van de inzet van Defensie heb ik u aangegeven dat wij hebben vernomen dat de

ROAZ-voorzitters hebben afgesproken om het defensie-zorgpersoneel landelijk en

gecentraliseerd in te zetten in het calamiteitenhospitaal in Utrecht. U gaf aan deze afspraak
ook te kennen en dat u vernomen heeft dat er vertraging is in de uitvoering daarvan. Ik heb

toegezegd dat VWS zal uitzoeken wat de stand van zaken is en of/hoe in de tussentijd het

mogelijk beschikbaar defensiepersoneel kan worden ingezet.
eVerder heb ik wat betreft de inzet van Defensie in codrdinatie en logistieke taken aangegeven

dat wij dit gecodérdineerd en landelijk zullen bespreken met Defensie. Hier moeten ook de

ROAZ-voorzitters een heldere hulpvraag neerleggen.
« Wat betreft uw plannen met het Bronovo-ziekenhuis heb ik aangegeven dat oordeelsvorming

hierover in de huidige fase van het Opschalingsplan (2c) nog bij de ROAZ-voorzitters ligt. Ik

heb u geadviseerd om uw plan daar onder de aandacht te brengen, zodat de ROAZ-

voorzitters kunnen afwegen of zij dit in deze fase bij de minister willen neerleggen (en
daarmee de facto fase 2d voor dit onderdeel in gang zetten).

U kunt me altijd benaderen als u nog aanvullende vragen heeft.

Me:L viiengelijie groet,
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